
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marka Martynowskiego 

na 23. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 lipca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu Polskich Kolei Państwowych SA Mirosława 

Pawłowskiego 

Na mój ostatni dyżur senatorski zgłosili się mieszkańcy Płocka posiadający posesje na lewobrzeżnej 

stronie Wisły, na osiedlu Radziwie, tuż przy torach kolejowych, i skarżyli się na ogromny hałas 

nadjeżdżających pociągów towarowych, które ostatnio na odcinku ok. 1 kilometra (od mostu) zwiększyły 

prędkość do ok. 40–50 km/h. Częstotliwość przejazdów jest bardzo duża, zwłaszcza składów cystern (około 

60–70). Do tego należy dodać, że podkłady kolejowe na tym terenie są nierówno położone, co potęguje hałas 

i powoduje pękanie ścian. 

W związku z powyższym bardzo proszę o informację, czy możliwe jest na tym odcinku zmniejszenie 

prędkości pociągów towarowych, co umożliwiłoby mieszkańcom w miarę normalne życie. 

Marek Martynowski 

 


